

NATO

OTAN

**PRESS AND MEDIA
SERVICE**

**SERVICE DE PRESSE
ET DES MEDIAS**

**NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11
TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58**

PRESS RELEASE (96)150

4 November 1996

NATO SECRETARY GENERAL TO VISIT GERMANY

The Secretary General of NATO, Dr. Javier Solana, will visit Germany on Wednesday, 6 November 1996. During the visit, he will meet with Chancellor Kohl, Foreign Minister Kinkel, and Defence Minister R  he.

MEDIA ADVISORY (Not for publication)

PROGRAMME OF THE VISIT

- 08:30** Meeting with the Minister of Foreign Affairs, Dr. Klaus Kinkel (Ausw rtiges Amt, Ministerfl gel)
- 15:00** Joint press conference with Minister Kinkel (Ausw rtiges Amt, Weltsaal)
- 15:45** Meeting with the Minister of Defence, Mr. Volker R  he (Bundesministerium der Verteidigung)
- 16:30** Doorstep (Minister-Besprechungsraum)
- 17:00** Meeting with the Federal Chancellor, Dr. Helmut Kohl (Bundeskanzleramt).
Photo opportunity (Heckelzimmer)

The Secretary General's schedule is subject to change. For further information please contact NATO Press and Media Service in Brussels, tel: (32)2 707 50 35. fax: (32)2 707 50 57.

COMMUNIQUE DE PRESSE (96)150

4 novembre 1996

VISITE DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN EN ALLEMAGNE

Le Secr taire g n ral de l'OTAN, M. Javier Solana, effectuera une visite en Allemagne le mercredi 6 novembre 1996. Au cours de cette visite, il rencontrera le Chancelier Kohl, le Ministre des Affaires  trang res Kinkel et le Ministre de la D fense R  he.

NOTE AUX MEDIAS (hors publication)

PROGRAMME DE LA VISITE

- 13h30** Entretien avec le Ministre des Affaires  trang res, M. Klaus Kinkel (Ausw rtiges Amt, Ministerfl gel)
- 15h00** Conf rence de presse avec le Ministre Kinkel (Ausw rtiges Amt, Weltsaal)
- 15h45** Entretien avec le Ministre de la D fense, M. Volker R  he (Bundesministerium der Verteidigung)
- 16h30** Rencontre avec la presse (Minister-Besprechungsraum)
- 17h00** Entretien avec le Chancelier f d ral, M. Helmut Kohl. Point image (Heckelzimmer)

Le programme de la visite du Secr taire g n ral est sujet   modification. Pour des informations compl mentaires, pri re de s'adresser au Service de Presse et des m dias   Bruxelles, t l : (32)2 707 50 35, fax : (32)2 707 50 57.